

Quality Policy

DAS Holding is a leading international investments holding company committed to deliver superior quality and value added investment management of products & services.

DAS Holding has developed, implemented & have been maintaining the Quality Management System in accordance with ISO 9001:2015.

DAS Holding aims to meet and exceed the stakeholder expectations & applicable requirements through continual improvements by effectively incorporating the best practices through Corporate Governance, aligning quality objectives with Strategic Plan, Risk Management and Practical Process Approach.

The Executive Management of DAS Holding is committed to improve the quality of work, with the involvement of all the employees by creating awareness and training.

Khalid Deemas
CHIEF EXECUTIVE OFFICER
Dated: 01/02/2016

Version: R1

سياسة الجودة

داس القابضة هي شركة رائدة في إدارة الاستثمارات الدولية وتنتهج سياسة الجودة الفائقة في إدارة استثمارات السلع و الخدمات.

قامت داس القابضة بتطوير وتنفيذ سياسة الجودة الشاملة وفقاً لمتطلبات الأيزو 9001:2015.

تهدف داس القابضة إلى تلبية متطلبات مساهميها من خلال التحسينات المتواصلة والدمج الفعال لأفضل الممارسات من خلال حوكمة الشركات و إدارة المخاطر ومنهج الآليات التطبيقية.

إدارة داس القابضة التنفيذية تنتهج سياسة تحسين نوعية العمل وإشراك جميع موظفيها من خلال توعيتهم و تدريبهم على أفضل أساليب العمل المتطورة لاجاز اهداف و سياسات الشركة .


خالد ديماس
الرئيس التنفيذي
التاريخ: 01/02/2016
Version - R1